
Interpellation

Ställd till Gunnar Mossberg ordförande Tekniska nämnden

Varför följs inte cykelbaneutbyggnaden enligt ursprunglig
cykelplan och varför har ni prioriterat ned cykelbaneutbyggnad till Sundby
som är en del av tätorten?

Vi liberaler initierade kommunens första cykelvägsplan. I den finns en tidsatt cykelvägsutbyggnad
med kartor, tidplaner och kostnadsuppskattningar. Nu verkar det som att planen inte följs utan är
enbart ett ”levande dokument”. För att nämna ett exempel så har cykelbaneutbyggnaden mellan
Ekerö Sommarstad och Sundby jämfört med ursprungligt förslag flyttats fram tio år i tiden.

Människor som flyttar till tätortsbandet räknar med att barnen skall kunna ta sig till kompisar och
fritidsaktiviteter med cykeln utan risk för sitt liv. Man räknar med att vi politiker skall knyta ihop våra
bostadsområden med gena cykelvägar och man ska kunna cykla till skola och arbete. Dessutom finns
en efterfrågan från cykelturister som liksom vi tycks älska vår kommun. Att enbart vara bilburen eller
anpassad till buss med halvtimmes-/timmestrafik är inte ett tecken på god klimatpolitik, frihet eller
god livskvalitet.

Vad gäller sträckan Sommarstan-Sundby lär en markägare ha satt sig på tvären. Vi liberaler tror ändå
att om bara viljan finns så kan cykelbanan relativt omgående byggas ändå inom befintligt vägområde,
genom att återuppta diskussionen med markägaren, eller förlägga cykelvägen längs en mer eller
mindre modifierad sträcka.

***

Vi liberaler på Ekerö frågar därmed Tekniska nämndens ordförande Gunnar Mossberg:

När kan vi räkna med att ha en cykelväg till Sundby?

När kan vi räkna med att cykelplanen följs med korrekt tids- och resursplanering samt uppföljning?
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